
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.13/27-10-2014 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης     297                                        Περίληψη 

Έγκριση της Α΄ φάσης Επιχειρησιακού Σχεδίου Δήμου Ξάνθης 
(Στρατηγικό Σχέδιο) για τη περίοδο 2015-2019 
 

Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 27 Οκτωβρίου 2014 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:00, 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 

ύστερα από την αριθ.πρωτ.55396/23-10-2014 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 

Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 

κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 

και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 36 

δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ

1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 

2) Αγκόρτσας Απόστολος 

3) Ανταμπούφης Νικόλαος 

4) Γιαννώτα Θεοδώρα 

5) Γουναρίδης Στυλιανός 

6) Δημούδη Χρυσούλα 

7) Ηλιάδης Θωμάς 

8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 

9) Ιγιαννίδης Στέφανος 

10) Καμαρίδης Ιπποκράτης 

11) Καρά Αχμέτ 

12) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 

13) Κίρατζη Ερκάν 

14) Κολλάρος Γεώργιος 

15) Κυριακίδης Αλέξανδρος 

16) Λομβαρδέας Μιχαήλ 

17) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

18) Μούρκας Χρήστος  

 

19) Μπαντάκ Σιαμπάν  

20) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 

21) Μποζ Ραμαδάν 

22) Ξυνίδης Αθανάσιος 

23) Παπαδόπουλος Κυριάκος 

24) Παπασταματίου Γεώργιος 

25) Παρτσαλίδου Δέσποινα 

26) Σδρέβανος Μαρίνος 

27) Ταρενίδης Παναγιώτης 

28) Τοπ Ισμέτ 

29) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 

30) Τσεγγελίδης Ιωάννης 

31) Τσέπελης Εμμανουήλ 

32) Τσιακίρογλου Σωτήριος 

33) Χασάν Ογλού Ορχάν 

34) Χασάν Ογλού Φερτούν 

35) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

36) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ

1) Γκιρτζίκη Αλεξία 

2) Καλογερής Κρίτων 

3) Λύρατζης Πασχάλη  

4) Μπένης Δημήτριος 

5) Πούλιος Χρίστος 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        

     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, η πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Σωτηριάδου Τριανταφυλλιά και ο εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινοτήτας Γέρακα 
κ. Κιουτσούκ Ραϊφ.. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Τσεγγελίδης Ιωάννης αποχώρησε οριστικά από την συνεδρίαση 
μετά τη ψήφιση του 18ου θέματος και οι δημοτικοί σύμβουλοι Ξυνίδης Αθανάσιος, Καρά Αχμέτ, Χουσεϊν 
Ογλού Τιμούρ και Τοπ Ισμέτ αποχώρησαν οριστικά από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 19ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης 
 
Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε στο 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθμ.πρωτ.54918/20-10-2014 εισήγηση της 
Εκτελεστικής Επιτροπής του Δήμου Ξάνθης η οποία έχει ως εξής:  



«Σας υποβάλλουμε την 5/2014 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής μετά του  συνημμένου 
αυτής της Α΄ Φάσης του Επιχειρησιακού Σχεδίου Δήμου Ξάνθης (Στρατηγικό Σχέδιο) για την περίοδο 
2015-2019 και παρακαλούμε όπως εισηγηθείτε και ληφθεί απόφαση έγκρισης τούτου, σε προσεχή 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, σύμφωνα με την παρ. β του άρθ. 63 του Ν. 3852/2010». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.5/2014 απόφαση της της 
Εκτελεστικής Επιτροπής μετά του  συνημμένου αυτής της Α΄ Φάσης του Επιχειρησιακού Σχεδίου Δήμου 
Ξάνθης (Στρατηγικό Σχέδιο) για την περίοδο 2015-2019. 
 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Δημαρχόπουλο Χαράλαμπο 
ο οποίος είπε: «Βρισκόμαστε στη πρώτη φάση που αποτελεί προπαρασκευαστική πράξη της διαδοχικής 
κατάρτισης του Επιχειρησιακού προγράμματος μέχρι το 2019. Αυτό που έχετε στα χέρια σας θα πάει σε 
διαβούλευση για δύο (2) εβδομάδες, ήδη μου έχουν πει οι υπηρεσίες, έχουνε ολοκληρώσει τις αιτήσεις 
όσων θέλουν να πάνε σε διαβούλευση και θα συγκροτηθεί και επιτροπή διαβούλευσης στις επόμενες 
μέρες αφού η προηγούμενη έληξε η θητεία τους 31 Αυγούστου. Η δεύτερη φάση η οποία θα ξαναέρθει 
στο Δημοτικό Συμβούλιο εξειδικεύεται στα έργα και σύμφωνα με τη πρώτη φάση αυτό που έχετε 
μπροστά σας. Ο Δήμος σχεδιάζει το πρόγραμμα του στην κατεύθυνση της ανάπτυξης σε όλα τα επίπεδα 
και αυτά αφορούν και τη διοίκηση και τις υπηρεσίες αφορούν τις υποδομές και τις παροχές και βεβαίως 
και την παραγωγή στον αθλητισμό τον τουρισμό την εκπαίδευση και τον πολιτισμό. Για την επίτευξη του 
σχεδίου του ο Δήμος έχει συντάξει ένα ολοκληρωμένο και συγκροτημένο στρατηγικό σχέδιο το οποίο και 
στόχους καθορίζει άλλα και βασίζεται στην αξιοποίηση των δυνατών σημείων της περιοχής μας. Η 
στρατηγική του Δήμου και οι αναπτυξιακές προτεραιότητες του είναι σύγκληση τριών συνιστωσών, αυτό 
της οικονομίας που περιλαμβάνει τουρισμό, πολιτισμό, έρευνα, καινοτομία, ανάπτυξη, 
επιχειρηματικότητα, αξιοποίηση τεχνολογιών πληροφορικής και επικοινωνιών, η δεύτερη συνιστώσα 
είναι η κοινωνία, η εξυπηρέτηση του πολίτη σε επίπεδο διαβίωσης και ίσων ευκαιριών στην παιδεία και 
στον αθλητισμό και στην κοινωνική προστασία και αλληλεγγύη και η τρίτη συνιστώσα είναι το 
περιβάλλον και αφορά την εξοικονόμηση ενέργειας και την αξιοποίηση των φυσικών πόρων τις 
περιβαλλοντικές και πολεοδομικές παρεμβάσεις και την πρόληψη ρύπανσης. Για να τα πάρουμε με τη 
σειρά και να τα πω λίγο επιγραμματικά γιατί πράγματι είναι ένας τεράστιος όγκος δουλειάς που ξεκίνησε 
να γίνεται από τον Ιούνιο το καλοκαίρι και ολοκληρώθηκε πριν λίγο και για αυτό πέρασε από την 
Εκτελεστική Επιτροπή και έρχεται σήμερα στο Δημοτικό Συμβούλιο. Όταν λέμε οι παρεμβάσεις που 
είναι να γίνουν στο περιβάλλον, αφορούν την εξοικονόμηση ενέργειας και την αξιοποίηση των φυσικών 
πόρων, αναφερόμαστε πρωτίστως στην προετοιμασία του φακέλου προκειμένου ο Δήμος να ενταχθεί στο 
σύμφωνο των Δημάρχων, αναφερόμαστε στην υπογειοποίηση καλωδίων της ΔΕΗ, με πρώτο στόχο την 
περιοχή των καπναποθηκών, ενεργειακή αναβάθμιση Δημοτικών ακινήτων, αναβάθμιση και 
ανασυγκρότηση του αγροτικού χώρου μέσω της βελτίωσης των αγροτικών υποδομών  και αξιοποίηση 
φυσικά των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας. Περιβαλλοντικές και πολεοδομικές παρεμβάσεις που 
αναφέρθηκε στην συνιστώσα περιβάλλον αφορά την ολοκλήρωση της κυκλοφοριακής μελέτης και την 
εφαρμογή αυτής η οποία συζητήθηκε τις προηγούμενες μέρες στην ποιότητα ζωής, την ολοκλήρωση του 
γενικού πολεοδομικού σχεδίου στην Δημοτική Ενότητα Ξάνθης, την εκπόνηση γενικού πολεοδομικού 
σχεδίου στην Δημοτική Ενότητα Σταυρούπολης, την ολοκλήρωση των μελετών των δύο εισόδων της 
πόλης, την αξιοποίηση του περιβάλλοντος χώρου  για τη δημιουργία καινοτομικού περιβαλλοντολογικού 
παιδότοπου στην Δημοτική Ενότητα Σταυρούπολης και αυτό είναι πρόταση που ήρθε από πάνω. 
Προώθηση δημιουργίας πράσινων δωμάτων σε κτήρια της πόλης της Ξάνθης, προώθηση δημιουργίας 
πάρκων τσέπης έτσι είναι η ορολογία το έχουμε δει και στα Σεπόλια και σε άλλους Δήμους αφορά αν 
θέλετε ιδιωτικά οικόπεδα ή κοινόχρηστους χώρους του Δήμου με πολύ μικρό κόστος μπορεί να 
δημιουργηθούν μικρές οάσεις μέσα στην πόλη ή σε πυλωτές σε κοινόχρηστους χώρους πίσω από 
οικοδομές, ευαισθητοποίηση και  ενημέρωση πολιτών για την δραστηριοποίηση όλων των πολιτών στην 
βελτίωση των περιβαλλοντικών συνθηκών και κατ’ επέκταση της ποιότητας ζωής της πόλης, διοργάνωση 
δράσεων στα σχολεία για ευαισθητοποίηση των μαθητών, περισυλλογή απορριμμάτων εθελοντικοί 
καθαρισμοί πάρκων, προώθηση εθελοντικών καθαρισμών δημόσιων χώρων απορρίμματα γκράφιτι κλπ., 
προώθηση κομποστοποίησης, τις επόμενες μέρες ήδη από τη ΔΙΑΑΜΑΘ μας έχει έρθει να γίνει  μια 
ημερίδα για τη κομποστοποίηση και έρχονται 130 κάδοι που θα μοιραστούν  σε σχολεία και σε δημότες 
με πρόγραμμα προώθηση διαλογής στερεών απορριμμάτων, κάδοι ανακύκλωσης , κάδοι 
κομποστοποίησης, μηχανήματα ανταλλαγής συσκευασιών με χρήματα, όπως βλέπουμε από έξω από 
εταιρίες ιδιωτικές, δημιουργία ποδηλατοδρόμων και προώθηση της χρήσης του ποδηλάτου. 
Αντιμετώπιση προβλήματος αδέσποτων ζώων, στην πρόληψη και αντιμετώπιση ρύπανσης αναφερόμαστε 
στην αντικατάσταση των παλιά οχημάτων με την αγορά νέων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας , στην 
προώθηση της ηλεκτροκίνησης, έχει ξεκινήσει είδη σε κάποιους Δήμους για τη χρήση ηλεκτρικών 
οχημάτων το οποίο έχει συμπαρασύρει και τις αστικές συγκοινωνίες, τοποθέτηση νέων άλλα και 
σταδιακή αντικατάσταση υφιστάμενων συμβατικών κάδων με νέα συστήματα υπογειοποιημένων ή 
ρομποτικών. Ενημέρωση και ευαισθητοποίηση πολιτών για την ανάγκη η πόλη να διατηρείται καθαρή 



και φυσικά υλοποίηση ολοκληρωμένου δικτύου ποδηλατοδρόμου και ενημέρωση των πολιτών σχετικά 
με την ορθή λειτουργία και τη συντήρηση των οικιακών συστημάτων θέρμανσης οι οποίες βέβαια τις 
συναντούμε σε πολλές διαφορετικές εκφάνσεις. Στην συνιστώσα κοινωνία και στην εξυπηρέτηση του 
πολίτη πρώτη προτεραιότητα είναι το γραφείο εξυπηρέτησης  του πολίτη, το οποίο αφορά τη καταγραφή 
αλλά και τη διεκπεραίωση των αιτημάτων και τις απογευματινές ώρες και εκεί σύμφωνα με το σχεδιασμό 
χρειαζόμαστε τουλάχιστον τρείς υπαλλήλους οι οποίοι θα είναι και το απόγευμα να καταγράφουν και να 
προσπαθούν να διαχέουν στις υπηρεσίες για να λυθούν τα προβλήματα. Το γραφείο εθελοντισμού και 
κατασκευής ιστοσελίδας ανάπτυξη και λειτουργία δικτύου εθελοντισμού, η διαρκής ενημέρωση  και 
επιμόρφωση των στελεχών του Δήμου για τη ταχύτερη αλλά και πληρέστερη εξυπηρέτηση του πολίτη. 
Στο επίπεδο της διαβίωσης και των ίσον ευκαιριών προβλέπονται προγράμματα ίσον ευκαιριών για 
ευπαθείς κοινωνικές ομάδες προγράμματα και δράσεις  ένταξης  ατόμων ΑΜΕΑ στα δρώμενα του 
Δήμου. Δημιουργία δικτύου ενσωμάτωσης ΑΜΕΑ και δεξαμενής δυνητικών θέσεων εργασίας, 
δημιουργία τράπεζας ελεύθερου χρόνου σε συνεργασία με το γραφείο εθελοντισμού που αναφερθήκαμε 
παραπάνω και το δίκτυο διεθνούς ομάδας εθελοντών για την αξιοποίηση εθελοντικής εργασίας νέων από 
όλο τον κόσμο, είναι  κάτι που κατά κόρον γίνεται στο εξωτερικό αξιοποίηση του γραφείου εθελοντισμού 
για ενίσχυση και διδασκαλία ξένων γλωσσών σε μαθητές απόρων οικογενειών. Στον τομέα της παιδείας 
και του αθλητισμού αναφερόμαστε σε ανέγερση  νέων σχολικών μονάδων και βέβαια όχι μόνο στο 4ο  
λύκειο μόνο και 18ο  Δημοτικό αλλά και στην ανάγκη σύμφωνα με το αίτημα της Β/θμιας Εκπαίδευσης 
να ανεγερθεί καινούργια σχολική μονάδα  στην περιοχή της πρώην Εκτενεπόλ, συντήρηση και 
αναβάθμιση υφιστάμενων σχολικών μονάδων αξιοποίηση υποδομών του Δήμου για υλοποίηση 
προγραμμάτων του δια βίου  μάθησης για ενήλικες, ανάπτυξη και λειτουργία ΚΔΑΠ είναι μια δράση η 
οποία παλαιότερα γινόταν μέσα από πρόγραμμα στο Δήμο,  τα Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης 
Παιδιών για τους καλοκαιρινούς μήνες για τους εργαζόμενους που δεν έχουν που να αφήσουν τα παιδιά 
τους, οπότε θα μπορούν να απασχολούνται δημιουργικά, είναι η δημιουργία δικτύου φροντιστηρίων 
μέσης εκπαίδευσης για παροχή δωρεάν μαθημάτων σε παιδιά απόρων οικογενειών σε συνεργασία με το 
γραφείο εθελοντισμού, η θεσμοθέτηση και η διοργάνωση ετήσιων  αθλητικών εκδηλώσεων για την 
αξιοποίηση των υφιστάμενων αθλητικών εγκαταστάσεων είναι κάτι το οποίο μπορεί να γίνει στη λήξη 
του διδακτικού έτους. Κατασκευή κλειστού αθλητικού κέντρου στο Δημοτικό Σχολείο Σταυρούπολης  
είναι και αυτό αίτημα που ήρθε από πάνω, έχει ένα τεράστιο χώρο που μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο 
αναφοράς για όλη τη περιοχή. Στην Κοινωνική Προστασία και Αλληλεγγύη σε συνεργασία με το ΤΕΕ, το 
Δικηγορικό Σύλλογο και τον Ιατρικό Σύλλογο στοχεύουμε στην υλοποίηση της στέγης επιστημόνων στο 
χώρο του παλιού Δημαρχείου της Παλιάς Πόλης της Ξάνθης όπου εκεί θα παρέχονται υπηρεσίες από 
Δικηγόρους, μηχανικούς, και Γιατρούς σε άπορους Δημότες, στοχεύουμε στην κάρτα κοινωνικής 
συμπαράστασης που αφορά την παροχή έκπτωσης τόσο σε προϊόντα και υπηρεσίες όσο και στα 
ανταποδοτικά τέλη του Δήμου μας, υλοποίηση του έργου διαχείριση ευπαθών κοινωνικών ομάδων που 
αφορά εγκατάσταση παραμετροπής και λειτουργία λογισμικού για τη διαχείριση υπηρεσιών πρόνοιας, 
ημερίδες ενημέρωσης ομάδων πληθυσμών, παιδικούς σταθμούς, εφαρμογή κοινωνικού τιμολογίου στην 
ΔΕΥΑ, ΚΑΠΗ, αφορά ηλικιωμένους, παροχή υπηρεσιών από εθελοντές, κοινωνικούς λειτουργούς, 
φυσικοθεραπευτές  και την ανάγκη λειτουργίας ενός ΚΑΠΗ στην Παλιά Πόλη που φαίνεται ότι δεν 
υπάρχει, καθώς επίσης και το κοινωνικό παντοπωλείο ή την επέκτασή του αν θέλετε και στην Δημοτική 
Ενότητα Ξάνθης, με βάση το πρόγραμμα που λειτουργεί στην Δημοτική Ενότητα Σταυρούπολης και να 
τροφοδοτείται λέμε με καλάθια από σούπερ μάρκετ, καταστήματα και χορηγίες . Στη συνιστώσα 
κοινωνία αναφερθήκαμε μόλις  τώρα και έχουμε τη συνιστώσα οικονομία η οποία περιλαμβάνει τον 
τουρισμό και τον πολιτισμό. Στον τομέα του τουρισμού δημιουργούμε το γραφείο τουριστικής ανάπτυξης 
και προβολής ενημέρωσης στο Δήμο Ξάνθης, επίσης ενέργειες δικτύωσης και προβολής τουριστικού 
προϊόντος  του Δήμου στο εξωτερικό, την αξιοποίηση δημοτικής έκτασης για τη δημιουργία του 
καινοτομικού περιβαλλοντικού παιδότοπου στην Δημοτική Ενότητα Σταυρούπολης και αυτό έρχεται 
επίσης από τη Δημοτική Ενότητα πάνω, δημιουργία σε παραγωγή εντύπων καθώς και παροχή 
διαφημιστικών υπηρεσιών για τη προβολή του Δήμου κάτι που τα τελευταία χρόνια το αντιμετωπίζουμε 
στο Δήμο και δεν υπάρχει είναι ανύπαρκτο μελέτη και δημιουργία συστήματος φυσιολατρικών 
περιβαλλοντικών και πολιτιστικών διαδρομών περιπατητικές, ποδηλατικές, 4χ4 κλπ., διοργάνωση 
ετήσιου φεστιβάλ νεολαίας στη Δημοτική  Ενότητα Σταυρούπολης, ανάπτυξη θρησκευτικού τουρισμού 
προβολή δίκτυο Εκκλησιαστικών  μονών μέσω ΜΜΕ , ανάπτυξη Εκπαιδευτικού τουρισμού,  σύμφωνα 
με το πρόγραμμα αμάθεια για την ορκωμοσία απόφοιτων σε σημείο ιστορικού ενδιαφέροντος, ανάπτυξη 
για γαστρονομικού τουρισμού, ανάδειξη αξιοποίηση μονοπατιού περιαστικού δάσους   της Ξάνθης είναι , 
αυτό που πηγαίνοντας για τη Σταυρούπολη. Στον τομέα πολιτισμού ίδρυση και λειτουργία κτηρίου 
Μουζαφέρ Μπέη ως παιδικό εκθεσιακό  χώρο είναι κάτι το οποίο ήταν στις προθέσεις της προηγούμενης 
Δημοτικής αρχής και θέλουμε να ολοκληρωθεί και να τελειώσει. Αξιοποίηση και ανάδειξη των 
υφισταμένων εγκαταστάσεων του σιδηροδρομικού σταθμού Νεοχωρίου σε θεματικό πάρκο έρχεται από 
την τοπική Κοινότητα Νεοχωρίου, διοργάνωση πολιτιστικών δράσεων σε συνεργασία με πολιτιστικούς 



συλλόγους και σωματεία της πόλης , ανάπλαση κοινόχρηστου χώρου δίπλα στον ποταμό Νέστο στην 
Δημοτική Ενότητα Σταυρούπολης  προκειμένου να διεξάγονται εκεί οι γιορτές Νέστου και είναι το 
σημείο που γίνονται τώρα τα Δημήτρια εάν θυμάστε, ηλεκτρονικό σύστημα online αναζήτησης βιβλίων 
στην Δημοτική βιβλιοθήκη, η καθιέρωση θεσμού πολιτιστικού καφενείου νεολαίας στο χώρο του 
ανοιχτού θεάτρου της Κεντρικής Πλατείας εδώ αριστερά μας. Εμπλουτισμός θεσμού Χατζηδάκειο 
φεστιβάλ με νέες δράσεις , ετήσιος μαθητικός διαγωνισμός ταινιών, δημιουργία συμβουλίου τοπικής 
ανάπτυξης και επιχειρηματικότητας . Στον τομέα έρευνα και καινοτομία ,αναφερόμαστε στο γραφείο 
προώθησης της τοπικής επιχειρηματικότητας και απασχόληση , τη δημιουργία δικτύου ενσωμάτωσης 
ΑΜΕΑ, στην προγραμματική σύμβαση συνεργασίας με το Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο Θράκης σε θέματα 
που αφορούν την έρευνα και την καινοτομία και εδώ έρχεται να κουμπώσει και η ηλεκτροκίνηση αν 
θέλετε. Υλοποίηση χρηματοδοτούμενων προγραμμάτων ΤΟΠΣΑ καθώς και προσέλκυση μεγάλων 
ιδιωτικών επιχειρήσεων με την παροχή ειδικών κινήτρων. Στον τομέα αξιοποίηση τεχνολογιών και 
πληροφορικής και επικοινωνιών η παροχή ασύρματων ευζωνικών υπηρεσιών υψηλής ταχύτητας προς 
τους Δημότες , η δημιουργία πύλης ηλεκτρονικών υπηρεσιών για την εξυπηρέτηση των Δημοτών. Και το 
σύστημα τηλεειδοποίησης για μοναχικά ηλικιωμένα άτομα το SOS button, είναι ένα πολύ φιλόδοξο και 
γεμάτο επιχειρησιακό πρόγραμμα. Το οποίο και ευελπιστούμε ότι μέσα στην πενταετία θα 
προσπαθήσουμε να υλοποιήσουμε εγώ για τη σύνταξη προηγουμένως με τις υπηρεσίες και με τους 
Δημοτικούς Συμβούλους το δουλεύουμε με τις Δημοτικές Ενότητες και Τοπικές Κοινότητες μέσα από το 
καλοκαίρι , θέλω πάνω από όλα να συγχαρώ την υπηρεσία προγραμματισμού την οποία δεν την έχω 
παραχωρήσει ως αρμοδιότητα σε κανένα  Αντιδήμαρχο αλλά ανήκει κατευθείαν στο Δήμαρχο , είμαστε 
σήμερα έτοιμοι να παρουσιάσουμε το πρώτο σχέδιο , το πρώτο σκέλος την πρώτη φάση και θέλω να σας 
πω κλείνοντας ότι είμαστε ίσως από τους πρώτους Δήμους στην Ανατ. Μακ. Και Θράκη που το κάνουμε 
αυτό  οι άλλοι Δήμοι πιστέψτε με δεν έχουν ακόμη ξεκινήσει». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ξυνίδη Αθανάσιο ο οποίος 
είπε: «Το ελάχιστο που έχει να κάνει το προεδρείο μετά απ’ αυτή τη κατάσταση είναι να το αναβάλει κ. 
Πρόεδρε, εάν πραγματικά θεωρείτε ότι πρέπει κι εμείς να συνεισφέρουμε για το επόμενο δημοτικό 
συμβούλιο να καταθέσουμε τις απόψεις μας. Το ελάχιστο που έχω να κάνω για να προστατέψω τη 
σοβαρότητα της παράταξης μιας και ο κ. Πούλιος λείπει και το συζήτησα με τους συναδέλφους μου, 
είναι ότι εμείς θ’ αποχωρήσουμε σ’ ένδειξη διαμαρτυρίας για τον υποβιβασμό, καλώ και τις άλλες 
παρατάξεις της αντιπολίτευσης εάν κρίνουν ότι έτσι πρέπει να είναι να το κάνουν, γιατί δε μπορώ αλλιώς 
να δώσω μήνυμα στη πλειοψηφία του Δήμου ότι αυτή τη στιγμή βάζει μπροστά μία πολιτική που λέει 
εγώ έχω τους 25 και δεν μ’ ενδιαφέρει τίποτα άλλο, ή τους 35 ή τους 45 και αυτό θα προδιαγράψει από 
δω και μπρος μία συγκεκριμένη πολιτική. Εμείς δε μπορούμε να την ανεχτούμε και σ’ αυτό το σημείο κ. 
Πρόεδρε να ξέρετε ότι αποχωρούμε σ’ ένδειξη διαμαρτυρίας για τη πολιτική η οποία ασκείται εδώ μέσα 
με τη δική σας υπαιτιότητα γιατί είστε πρόεδρος και δεν αφορά τον κ. Δήμαρχο» 

Ο Δήμαρχος Ξάνθης παίρνοντας τον λόγο είπε: «Έχω πει ότι αυτή είναι η Α΄ φάση η οποία 
αποτελεί τη προπαρασκευαστική πράξη. Έχω πει σ’ όλους ότι αυτό θα πάει για διαβούλευση για 2 
βδομάδες και επίσης έχω πει ότι θα ‘ρθει στη 2η φάση η οποία εξειδικεύεται και στα έργα. Σε κάθε 
περίπτωση αυτό που προβλέπεται είναι αυτό. Δηλαδή έχουμε μπροστά μας ένα στρατηγικό σχέδιο για 
την επόμενη 5ετία και αυτό το συζητάμε. Και βεβαίως θα το συζητήσουμε και ξανά και μέσα στα όργανα 
της διαβούλευσης και θα το ξανασυζητήσουμε και σ’ αυτό το δημοτικό συμβούλιο. Εν πάση περιπτώσει 
εάν κάποιοι νιώθουν ότι πρέπει ν’ αποχωρούν, αποχωρούν από τη πόλη. Αποχωρούν από το πρόβλημα 
και από το πώς βλέπουν τη πόλη για την επόμενη 5ετία. Εμείς είμαστε εδώ και για να το συζητήσουμε 
και ή να το εγκρίνουμε ή να τα’ απορρίψουμε». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Καμαρίδη Ιπποκράτη ο 
οποίος μεταξύ άλλων είπε: «Κ. Δήμαρχε Προφανώς έχουμε διαφορετικό τρόπο προσέγγισης. Το δικό σας 
το όραμα θα προχωρήσετε. Εμείς είμαστε εδώ για να ελέγχουμε. Αυτό που άκουσα εγώ σαν 
επιχειρησιακό πρόγραμμα το βρήκα πληρέστατο. Εάν γίνει το 50% από αυτό που αναγγείλατε θα σας 
ψηφίσω κι εγώ την επόμενη φορά. Δημόσια δήλωση. Τώρα. Εγώ θέλω να πάρω με το 9% που έχω ένα 
ψιχουλάκι να βρω μέσα στα προγράμματα που αναγγέλλετε και βλέπω ότι πολλά από αυτά τα είχαμε στο 
προεκλογικό πρόγραμμά μας. Χαίρομαι γι’ αυτό 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ανταμπούφη Νικόλαο ο 
οποίος μεταξύ άλλων είπε: «Για να τοποθετηθούμε θετικά ή αρνητικά απέναντι στο ζήτημα που αφορά 
τον σχεδιασμό ο οποίος δεν είναι λάστιχο για να τον κάνουμε ότι θέλουμε. Άπαξ και ψηφιστεί δεσμεύει 
για 5 χρόνια τον Δήμο, δεσμεύει τους προϋπολογισμούς του, τα τεχνικά του προγράμματα. Υπάρχει στο 
τέλος ένας πίνακας ο οποίος έχει εκτίμηση προϋπολογισμού για το 15, 16 και το 2017. Και είναι μια 
πρώτη εκτίμηση πάνω στην οποία βασίζονται και πάρα πολλές από τις προτάσεις. Ώστε να είναι 
υλοποιήσιμες για να μη λέμε λόγια του αέρα. Αυτός λοιπόν ο πίνακας προβλέπει αύξηση των εσόδων και 
αν μελετήσει κανείς τον πίνακα θα δει ότι αυτή η αύξηση προέρχεται από τις επιχορηγήσεις του κράτους 
άρα προβλέπει αυξημένη επιχορήγηση τα επόμενα 3 χρόνια, από τους τόκους, ξέραμε κάτι γύρω από τις 



τράπεζες και το προϋπολογίζουμε; Από τα ανταποδοτικά, ο πίνακας με λίγα λόγια προβλέπει αύξηση 
εσόδων από τα χρήματα που θα δίνουν οι συνδημότες μας. Και από τους φόρους. Δείτε αυτά τα 4 και με 
τη γενικότερη πολιτική που υπάρχει εάν τα δύο πρώτα δηλαδή η κρατική επιχορήγηση και οι τόκοι θα 
είναι αυξημένα. Το μόνο που μπορεί να είναι αυξημένο και σύμφωνα με τις προβλέψεις του 
επιχειρησιακού θα είναι τα ανταποδοτικά και οι φόροι. Από κει μετά στα έξοδα προβλέπει μείωση 
μισθών. Με ποιόν τρόπο άραγε; Θα γίνει κι άλλη μείωση στους μισθούς ή θα απολυθούν περισσότεροι; 
2ον. Προβλέπει και μείωση των προνοιακών επιδομάτων. Ξέρει κάτι η εκτελεστική επιτροπή που 
εισηγήθηκε ότι θα ελαττωθούν ακόμα παραπέρα τα προνοιακά επιδόματα και τα προϋπολογίζει για τα 
επόμενα 2-3 χρόνια; Αυτός είναι ο πίνακας για να μιλάμε για τις πραγματικές βάσεις και τα ποσά πάνω 
στα οποία στήνετε όλο το όραμα. Και αυτό θα υπερψηφίσει το σημερινό δημοτικό συμβούλιο.  Με βάση 
αυτά που είπα, που έχουμε να κάνουμε περισσότερο με τη διαδικασία που ακολουθήθηκε και πολύ 
λιγότερο με την ουσία για΄τι πραγματικά καταθέτω και την αδυναμία μας μέσα σε τρεις μέρες να 
μελετήσουμε με τη σοβαρότητα που χρειάζεται ένα τέτοιο κείμενο 326 σελίδων η μοναδική διέξοδος που 
έχουμε είναι να καταψηφίσουμε την εισήγηση που υπάρχει εφόσον εξακολουθεί η επιμονή για να 
ψηφίσουμε τη Α΄ φάση σήμερα». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «Είναι πράγματι ένα ολοκληρωμένο σχέδιο για το πώς βλέπουνε μια μεγάλη μερίδα 
ευρωπαίων όχι μόνο ανθρώπων της αυτοδιοίκησης αλλά γενικά βλέπουν ορισμένα πράγματα και να σας 
πω ότι σε ορισμένα απ’ αυτά χωράμε κι εμείς. Σε ορισμένα απ’ αυτά τα πράγματα δε μπορούμε να 
είμαστε αντίθετοι γιατί οι κοινωνίες δε μπορούν να πηγαίνουν σημειωτόν. Το θέμα είναι ότι μέσα απ’ 
αυτά τα πράγματα θα εξυπηρετηθούν ορισμένα συμφέρονται είναι σαφές, ήδη ο κ. Ανταμπούφης τα 
επισήμανε και ασυνείδητα τα κριτίκαρε από μια μεριά πέρα από τα όρια που ο χώρος αυτοδιοικητικά 
στηρίχθηκε τα πιστεύει. Σε πολλά απ’ αυτά τα πράγματα εμείς θα σταθούμε και θα βοηθήσουμε, δεν 
συμφωνούμε με ορισμένα που έχουν πολιτικό χρώμα και πολιτική κατεύθυνση δεν είναι ώρα να το 
κριτικάρουμε, έπρεπε να το ‘χουμε κάνει ήδη σαν παράταξη όταν επέστρεψε ο κ. Μπένης από το 
Βερολίνο που χαράχθηκαν όλες αυτές οι κατευθύνσεις με συνέπεια ο δικός μας Δήμος να  τις στηρίξει. 
Στο προηγούμενο τι είχαμε πει. Συγχαρητήρια στην ομάδα που εσείς λέτε ομάδα προγραμματισμού γιατί 
πραγματικά έφερε ένα υλικό που όπως λέτε λίγοι Δήμοι το έχουν. Αυτό έστω στη β φάση του ν’ 
αποτελέσει ένα πεδίο διαβούλευσης. Το δικό μου όραμα τέμνεται πολύ λίγο με το δικό  σας. Όμως δεν 
είναι και ξένα. Δε μπορώ να πω ότι δεν θέλω μία καθαρότερη πόλη ή μια ηρεμότερη με κυκλοφοριακό 
καλύτερο με υπηρεσίες με χαμένα τα καλώδια της ΔΕΗ όχι μόνο για λόγους οπτικής ομορφιάς αλλά για 
χίλιους άλλους λόγους δώστε μας αυτή την ευκαιρία.». 
Τέλος ο Πρόεδρος  κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει την Α΄ φάση Επιχειρησιακού σχεδίου Δήμου Ξάνθης (Στρατηγικό σχέδιο) για τη 

περίοδο 2015-2019 όπως ακριβώς επισυνάπτεται και αποτελεί αναπόσπαστο κομμάτι της παρούσης 
απόφασης. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ανταμπούφης Νικόλαος και Μπαντάκ Σιαμπάν για τους 
λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης και οι δημοτικοί σύμβουλοι 
Τσιακίρογλου Σωτήριος και Μιχαλοπούλου Αλίκη ψήφησαν Λευκό. 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Ξυνίδης Αθανάσιος, Καρά Αχμέτ, Χουσεϊν Ογλού Τιμούρ και Τοπ Ισμέτ 
αποχώρησαν οριστικά από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του θέματος για τους λόγους που 
αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της απόφασης.  
…………………………………………………………………………………………………......................  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 
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